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         ODBOR  ZA  SPORT 

   Hrvatski Motociklistički Savez 
 

 

 

ZAPISNIK SA 20. SJEDNICE ODBORA ZA SPORT / III / 

05.03.2022. god KOZAREVAC 

 

SJEDNICA TONSKI SNIMLJENA 

PRILOG ZAPISNIKA 1 : POPIS PRISUTNIH  

Sukladno Poslovniku o radu Odbora za sport , članak 3 , a na početku natjecateljske sezone 2022. direktor Odbora gospodin 
Miro Papec uputio je poziv za 20. sjednicu Sportskog odbora 05.03.2022. s početkom u 11. sati a koja se održala u 
organizaciji MK KARAS Team , Suhara 9 Kozarevac . 

Uvodnim govorom gospodin Papec pozdravlja prisutne , te predaje riječ predsjedniku MK Karas Team gospodinu Antunu 
Karasu koji u ime domaćina želi ugodan boravak i uspješan rad ,  predsjednik HMS-a gospodin Peršin zahvaljuje domaćinu 
na gostoprimstvu te izražava zadovoljstvo načinom organiziranja i rada Odbora za sport . 

U kratkom elaboriranju gospodin Papec konstatira da  su radni materijali dostavljeni svim članovima te predlaže slijedeći   

DNEVNI RED : 

1. Usvajanje zapisnika sa 19. sjednice  održanje 06.11.2021. u Zaboku 
2. Dodaci po disciplinama za 2022. 
3. Kalendari po disciplinama za 2022. 
4. Analiza utrošenih sredstava HOO za 2021. godinu 
5. Plan sredstava HOO po disciplinama za 2022. godinu 
6. Opći Pravilnici – ažurirani 
7. Mjerne službe  
8. Imenovanje direktora discipline quad 
9. Refrešing sudaca 
10. Seminar za suce 
11. Prijedlog kandidata za komisije FIM i FIM EUROPE za novo mandatno razdoblje  
12. Podjela priznanja za 2021. godinu-analiza 
13. Razno 

 
Dnevni red jednoglasno prihvaćen. 

Ad. 1   Zapisnik sa 19. sjednice Odbora za sport , 

         Jednoglasno prihvaćen bez primjedbi. 

Ad. 2   Discipline koje nisu dostavile prijedlog Dodataka za 2022. godinu iste moraju dostaviti do 14.03.2022. u tajništvo 

HMS  te u iste upisati Međunarodno prvenstvo Hrvatske , za one organizatore koji imaju samo taj vid natjecanja , a one 
discipline koje će imati  Prvenstvo Hrvatske isto moraju navesti u Dodacima za 2022. Disciplina MR uskladiti način 
bodovanja klubova , trial uvesti nastup sa električnim motociklima u dodatke 2022., u dodatke OMU uvrstiti i tehnički 
karton te da bez tehničkog kartona nije moguće nastupiti na utrci.  Apelira se da tumačenje Međunarodnog prvenstva sa 
bodovanjem i Hrvatskih vozača bude unificirano i prema dogovoru kako slijedi :  

MEĐUNARODNO PRVENSTVO HRVATSKE (MPH) 

Natjecanje na kojem mogu sudjelovati osim HMS licenciranih vozača s nacionalnom licencom i vozači sa stranom licencom i 
startnom dozvolom i time se natjecati za poredak u HMS nacionalnom prvenstvu ,  strani vozač iz drugoga nacionalnog 
saveza može biti prvak HMS prvenstva. Ovo natjecanje se obvezno upisuje u FIME međunarodni kalendar .  
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Međunarodno prvenstvo raspisuje se u slijedećim disciplinama : SK, MB, MX, SX, SM, TR i QX. 

PRVENSTVO HRVATSKE (PH) 

Natjecanje na kojima sudjeluju i natječu se za HMS nacionalni poredak samo vozači koji imaju HMS licencu . Takvo 
natjecanje se ne upisuje u FIME kalendar. Prvenstvo Hrvatske raspisuje se u disciplinama : CMU / ne može biti MPH jer se 
gradske utrke ne mogu upisati u FIME kalendar/ MS, MR, CC, EEN, SEN . 

MEĐUNARODNO NATJECANJE 

Natjecanje koje se upisuje u FIME kalendar , iz njih se izvlače rezultati za PH svih vozača koji imaju HMS nacionalnu licencu. 
Ovo natjecanje odnosi se na CMU Alpe Adria, Extrem enduro i organizator dodjeljuje pehare prema poretku, a prepručuje 
se svakako podijeliti i za PH.  

Odbor za sport osuđuje način ponašanja direktora discipline Moto ubrzanje  Darka Drempetića, koji je na kraju verbalnog 
sukoba sa članovima odbora za sport izjavio  da se Moto ubrzanje povlači iz HMS-a i da će utrke i dalje organizirati bez 
saveza  te demonstrativno napušta sjednicu.  

       Jednoglasno prihvaćeno 

Ad. 3   Discipline koje nisu dostavile prijedlog kalendara dužne su dostaviti isti do 14.03.2022.godine u tajništvo HMS-a , 

Prijedlog izmjene kalendara utrke u Kozarevcu da se pomakne na datum 18.09.2022.godine načelno se prihvaća a ovisno je 

o eventualnom odlasku reprezentacije Hrvatske u motocrossu na Svjetski kup nacija u Ameriku., nadalje u kalendar utrke u 

Jaski uz B- ligu upisati i veterane . 

           Jednoglasno prihvaćeno 

Ad. 4   Iz priloženih radnih materijala , analiza utrošenih sredstava HOO po disciplinama za 2021. godinu utrošeno je 

319.018,00 kn , što nakon rebalansa za disciplinu MX iznosi 140.998,00 kn, a za CMU 124.200,00 kn. Iz navedenoga vidljivo 

je da HMS kao i HOO unutar odobrenih sredstava nastoje omogućiti nastup na SP, EP i AA najboljima po disciplinama . 

          Prihvaća se jednoglasno  

Ad. 5.  Obzirom na prijedlog plana raspodjele sredstava HOO po disciplinama , a što je prikazano u radnim materijalima za 

sjednicu, uz konstataciju da su predložena sredstva za CMU nedovoljna , odbor za sport prihvaća rebalans te se sredstva 

odobrena za speedway, 22.200,00 kn , supermoto 20.600,00 kn i enduro 19.600,00 kn uvrštavaju u CMU sto u ukupnom 

iznosu je 97.000,00 kn. 

           Jednoglasno prihvaćeno 

Ad. 6  Prijedlog ažuriranih Pravilnika dostavljen putem maila članovima odbora za sport na koje nije bilo primjedbi, i kao 

takve odbor za Sport upućuje na Upravni odbor na prihvaćanje. Jednako tako sugerira se da tajnik odbora za sport razvrsta 

Pravilnike po kategorijama koje usvaja Sportski odbor, Upravni odbor te Pravilnike na kojima se još treba raditi i dostavi u 

tajništvo HMS-a . Pravilnik o zaštiti okoliša uputiti na prihvaćanje Upravnom odboru, u dosadašnjoj praksi Pravilnik je 

usvajao Odbor za sport i Odbor za motociklizam. 

           Jednoglasno prihvaćeno 

Ad.7   Prema dogovoru predsjednik HMS-a gospodin Peršin trebao je obaviti razgovor sa SPEED TIMING i GRABAR SPORT i 

dogovoriti da u 2022. godini utrke iz kalendara po disciplinama budu osigurane sa mjerenjem vremena, završni razgovor biti 

će obavljen nakon povratka gospodina Nemčića iz Kine a koji je službeno na Paraolimpijskim igrama. 

          Informacija prihvaćena   

Ad.8  Problematika vezana uz disciplinu quqd, te imenovanje direktora discipline, nakon sveobuhvatne analize, unatoč 

dogovoru da se prijavi preliminarni kalendar, kao i dodaci za 2022. godinu, te da nijedno od navedenoga nije dostavljeno u 
tajništvo HMS-a , Odbor za sport predlaže da se ovog trenutka ne može imenovati direktor discipline, a zbog nedostatka 
kalendara i smanjenog broja vozača predlaže se da disciplina quad ove godine nije uvrštena u kalendar natjecanja HMS-a. 

            Jednoglasno prihvaćeno 
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Ad. 9   Refrešing sudaca zemljanih sportova prema prijedlogu discipline MX održat će se 12.03.2022. godine u organizaciji 

SMK SAVSKI MAROF , Šantorićeva 17 , Prigorje Brdovečko s početkom u 11. sati , datum refrešinga CMU biti će naknadno 
određen. 

             Jednoglasno prihvaćeno 

Ad. 10   Seminar za suce motociklističkog ranga – M , specijalističkog ranga Az, At, B po odobrenju direktorice za suce 
gospođe Sandre Čučić održati će se u Matuljima 06.03.2022. u organizaciji MCK KVARNER, a FIM seminar CCR održati će se 
19/20.03.2022. u Opatiji. 

Ad. 11   Obzirom da se slijedeća sjednica odbora za sport planira nakon završetka natjecateljske sezone 2022. a što je 
sukladno Pravilniku o radu Odbora za sport , a da kandidature za komisije FIM i FIM EUROPE treba istaknuti u Ime HMS  do 
5 mjeseca Odbor za sport predlaže slijedeće kandidate :  

FIM Europe 
Road racing commission Robert Žiković 
Motocross & snowcross commission Ante Margetić 
Track racing commission Darija Pavlic 
Vintage commission Nenad Jagodić 
Environment commission Renata Suchy 
Medical panel dr Srećko Margetić 
 
FIM 
Circuit Racing - CCR  Igor Eškinja, Robert Žiković 
Motocross - CMS  Ante Margetić 
Track racing - CCP  Darija Pavlic 
International Medical - CMI  dr Srećko Margetić 
 

          Jednogasno prihvaćeno 
 

Ad. 12   Informacija o podjeli priznanja po disciplinama dostavljena članovima Odbora za sport kao radni materijal , od 
Upravnog odbora traži se i financijsko izvješće u pisanom obliku . 
 
        Jednoglasno prihvaćeno 
 

Ad.13   Vezano uz dopis  FIM  Sporting code članak  75.5 , a vezno za Riders release , zadužuju se dr. Srećko Margetić i Ante 
Margetić da napisu dopis i putem tajništva da se isti pošalje u FIM Europe na razmatranje i eventualnu promjenu na 
kongresu  
 
13.1  Predsjednik NO gospodin Krešimir Pavelić , upoznao je Odbor za sport sa pripremom prijedloga vezanog za nagrade a 
koji će biti prezentiran na sjednici Upravnog odbora . 
 
13.2    Olimpijski partner Allianz Hrvatska, nastavlja sa posebnim pogodnostima za sve sudionike u sportu  te je uputio i 

prijedlog HMS , na razmatranje. Radi se o posebnim pogodnostima vezanim uz: 

-          putno osiguranje,  

-          osiguranje od nezgode,  

-          osiguranje sportskog događaja … 

Zadužuju se Predsjednik HMS-a gospodin Stjepan Peršin , glavni tajnik gospodin Ivan Lafter i zamjenik predsjednika dr. 

Srećko Margetić da stupe u kontakt i izvide mogućnost osiguranja naših sportaša te o rezultatima razgovora izvijeste 

Upravni Odbor  

13.3  Prijedlog SPORTSKOG UČILIŠTA , USTANOVA ZA OBRAZOVANJE ODRASLUH , uputilo je NASTAVNI PROGRAM  

OSPOSOBLJAVANJE ZA TRENERA MOROCIKLISTIČKOG SPORTA , o kojem treba obavijestiti sve klubove , program obuhvaća 

načelno obrazovanje provedbe treninga po programu koje treba sačiniti osoba sa završenim kineziološkim fakultetom . 

Odbor za sport apelira na žurnom rješavanju problema trenera u klubovima , te će istu temu ponovno staviti na Upravni 

odbor radi ozbiljnost . 

Završeno u 17. 30 
  Tajnik odbora za sport :                                                                                            Direktor Odbora za sport : 

           Zoran MIOČ                                                                                                                     Miro PAPEC 


